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 סיכום ישיבת צוות הניהול .

 : זהבה , מיכל נ.ק. , איילת , סימה , מיכל נ. , לימור , נעמי , נדב . נוכחות

 . 16.11היערכות לפגישת הצוות ב .1

מיכל הציגה את ההנחיות למנחי קבוצות הדיון . הודגש הצורך לנתב את הדיון 

, וכן הצורך לחתור לגיבוש  מהתייחסות למשבר לכיוון של למידה ממנו וצמיחה

 המלצות לעבודה .

 יש לזכור להכין את הכיתות לדיון 

 בארגון חדר המורים והכיבוד .לימור וסימה יסייעו 

 המבוססת על שיתוף פעולה בקבוצה . ODTצפריר הכין פעילות 

 

 )גלי , חגית ורונית מצטרפות לדיון( .מרכז למידה .2

 עדכון ההתקדמות בהקמת המרכז :א.

 *נערך מיפוי צרכים לפי חטיבות .

*נלמדו שלושה מודלים של מרכז באיזור )חט"ב במשגב , בתי"ס יסודיים "מעלה 

 הגליל" במעונה ו"שלום עליכם" בבצת ושש שנתי "גליל מערבי"( .

 *נבנתה הערכה תקציבית עם לימור .

 *נערך איתור ראשוני של אנשי צוות .

 חייט לצורך הגשת בקשה לתרומה . *התקיימה פגישה עם נינל

 נושאים לטיפול בהמשך :ב.

 *החלטה על דרכי העבודה .

 *בניית מערכת שעות .

 *המשך גיוס המימון .

 *בדיקת הצרכים הפיסיים )חדרים( .



 *הקמת כוח אדם מקצועי ומתנדב 

 *בניית תקציב .

קפים במהלך הדיון הוחלט שהנתונים שעלו מעבודת המיפוי של חגית וגלי מש

 את הצורך של בית הספר לבחון לעומק את דרכי עבודתו החינוכית והפדגוגית .

 . 18.1.16 נושא זה יעמוד במרכז עבודת צוות בית הספר ב

 סוכם : צוות היגוי בהרכב גלי , חגית , לימור ונדב ימשיך את עבודת ההקמה .

 

 רשם : נדב .


